
FAU-møte tirsdag 5. januar 18.00-20.00  

 

Til stede på møtet:  

Tove Elin Savland, Kjersti Solbu, Olof Nilson, Elisabeth Kleppe, Silje Wergeland, Marius 

Larsen, Beate Naustdal, Ragnhild Haukeland, Anne Grete Sandal, Ingvil Stenseth, Olga 

Haugene, Siv Merete Fjeldseth, Yngve Stiansen 

 

Informasjon fra rektor og saker fra elevrådet.  

Det har ikke vært elevrådsmøte siden sist møte i FAU.  

Kvalitetsoppfølging 17.februar kl.8.30-12. Fokus her er læringsmiljø. Elevene i elevrådet 

(mellomtrinnet) forberedes på dette. De skal si noe om elevundersøkelsen.  

FAU skal si noe på møtet. Brukerundersøkelse er ikke tatt, så vi kan ikke si noe ut fra dette. 

Denne tok de utgangspunkt i forrige skoleår. Det er skrevet opp noen punkter på tidligere 

skriv om hva FAU kan si. Beate og Maren var med i fjor. Vi snakker mer om dette på neste 

møte i FAU.  

Elisabeth Kleppe kan stille på møtet 17.februar. Beate leiter etter referatet fra 

kvalitetsoppfølgingen i fjor, slik at vi kan ta utgangspunkt i dette.  

 

Foreldre har fått lenke på Youtube til adventssamlinger. Det er kommet spørsmål om 

personvern. Er dette sikkert?  

Rektor sier at på en privat Youtube-konto vil dette bli slettet. Lenke er bare lagt på Youtube 

på ett trinn, ellers via Google Classroom. Rektor passer på at det videre ikke brukes YouTube 

til dette.  

 

Babyboom på Varden skole. Ni babyer født av lærere siden mars i fjor. De fleste er lærere fra 

småtrinnet. Dermed er det en del utskiftninger og vikarer. De som får nye kontaktlærere, vil 

bli ekstra informert om dette.  Skolen er veldig fornøyd med de nye vikarene.  

 

Sosial nyttårsmarkering 
 
Kjersti har fått tilbakemeldinger på at det har vært dårlig stemning på å finne på sosiale ting 
på trinnene i koronatid.  
Det har vært et slags oppdrag for FAU å finne på sosiale fellesaktiviteter. Hva er mulig her?  
På 1.trinn er det mange foreldre som ikke har møtt hverandre enda og ikke vet hvordan de 
andre medelevene ser ut. Det kan være ekstra viktig å få til noe for disse foreldrene og 
elevene. Vennegrupper er ikke i gang, så settes forhåpentligvis i gang her snart.  
Nyttårsmarkering må være på trinnet og etter at nasjonal nedstenging er over. Det må være 
utendørs og være lett å holde avstand. Skal munnbind vurderes? Vi må uansett holde oss 
innenfor gjeldende smittevernregler.  
Forslag: solen kommer tilbake-fest, karneval og eventuelt aking om det er snø.  
Uke 7 eller uke 8?  
Stian kan sponse fakler og eventuelt noe spiselig.  
Skal vi ha et ekstra-møte rundt eventuelt nye korona-restriksjoner like i forkant av møtet? 
 
Andre ting en kan finne på på trinnene:  
Kanonball, kveldsmattur.  
Vennegrupper er i gang i noen klasser på småtrinnet, men ikke alle.  



 

 
Fotgjengerovergangen: hva mer kan vi gjøre her? 
 

              Vi utsetter å gjøre noe mer med dette til neste møte.  
 

Refleksaksjon 
 
Det står i hjertesoneplan at dette skal gjennomføres hvert år.  
Beate sender skriv fra forrige år til skolen og hører om de har kapasitet til å gjennomføre 
dette i vinter. De hadde ikke mulighet før jul.  
Uke 3 + 4? 
Pepperkaker i premie eller sjokolade.  
 

Rapport gitarkurs. Ny søknad?  
 
Det har pleid å være oppstart i midten av februar.  
Skulle ha vært 9 ganger før jul. Er noen utsatt?  
Mange av elevene har likt dette opplegget.  
 

 
Eventuelt 

 

• Silje kan søke om midler som kan komme elevene til gode og samle skolen i denne 

tiden. FAU kan komme med ønsker til ting vi kan søke midler til.  

• Skolemelk. Det vil komme ut melding til foreldre om 2-3 uker om påmelding til å 

bestille skolemelk.  

              

              Referent: Ragnhild Haukeland 

 

 

 

 
  
 


